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TEXAS N-A FOST TUsNAD: ORBAN A 
SPULBERAT REGIMUL BIDEN PE PAMINT 
AMERICAN. sI A PRIMIT OVATII!
Viktor Orban la Dallas si un discurs primit cu aplauze furtunoase la 
conferinta conservatorilor (Conservative Political Action Conference CPAC) 
din Texas. In care liderul ungur a punctat citeva dintre cele mai mari 
probleme al Europei si Americii, incepind cu incurajarea migratiei 
necontrolate pina la distrugerea familiei traditionale, ori impunerea de taxe 
fiscale impovaratoare pentru cetateni. Un discurs impanat cu referiri la 
cultura americana, de la familia Ewing la Chuck Norris si Clint Eastwood, dar 
si cu citate din papi. si, nu in ultimul rind, un discurs cu poante excelente. Intr-
un cuvint, ceva ce nu veti auzi vreodata din gurile plate si acre ale 
politicienilor romani, care au umor, dar numai involuntar, scrie Inpolitics.
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La Dallas, in fata lui Donald Trump si a conservatorilor americani, Orban a fost primit ca 
un erou si ascultat cu rasuflarea taiata, discursul sau fiind des intrerupt de aplauze 
frenetice. Nu a primit, ce-i drept, nicio sapca la final. Indirect, Orban a administrat de peste 
ocean o lovitura naprasnica si liderilor de la Bucuresti, care, de la Klaus Iohannis la 



premierul Ciuca s-au repezit sa-i infiereze discursul si sa ceara socoteala UDMR, in 
calitate de fan al lui Orban. S-au cerut discutii in coalitia de guvernamint si pozitii oficiale.
Un creier infierbintat precum deputatul PNL Alexandru Muraru a cerut chiar izolarea lui 
Orban, nefiind clar ce inseamna asta. si totusi, la Tusnad, Orban nu a vorbit despre 
Romania ori despre politicienii romani. La Dallas, insa, el a criticat vehement Casa Alba, 
Partidul Democrat si politicile lor. A laudat America, dar a si criticat America, de pe pamint 
american. Ba chiar i-a dat si lectii. Pina acum, nu a cerut nimeni izolarea, expulzarea, 
arestarea, impuscarea lui sau cine mai stie ce. Semn ca America inca e tara libertatii si nu 
a securitatii, precum Romania.
Dincolo de asta, poti fi de acord sau nu cu ideile lui Orban, partial sau total, dar macar el 
are idei si le sustine cu tarie. Niciun lider roman nu are idei, doar aprobari devotate ale 
tuturor ideilor impuse de Burxelles si Washington.
in problema imigratiei, Orban respecta vointa de 98% dintre unguri care au votat impotriva 
acesteia, la referendumul din 2016. in Romania, regimul Iohannis legifereaza in justitie prin 
OUG-uri impotriva referendumul de el convocat. Comentariile sunt de prisos.
Va prezentam discursul integral al lui Orban, in traducerea lui Paul Hitter pentru aplicatia 
Verdict a Danei Budeanu. Va asiguram ca merita studiat:
”Multumesc tuturor!
Este minunat sa fiu cu voi! Este fantastic sa ma aflu aici, in Texas, statul Lone Star din 
maretele State Unite ale Americii. Daca nu ma insel, Lone Star State inseamna ca 
independenta, libertatea si suveranitatea sunt cele mai dragi valori in aceasta parte a 
Americii. Daca acest lucru este adevarat – si trebuie sa fie adevarat, daca ma uit in jur – 
atunci avem ceva in comun, chiar daca Ungaria se afla la peste 5000 de mile de Dallas. 
Tara mea, Ungaria, este statul Lone Star din Europa.

Principala diferenta intre tarile noastre este ca, din pacate, compania petroliera 
Ewing nu plateste impozit pe profit la Budapesta.
Dar independenta, libertatea si suveranitatea sunt pentru ce noi, ungurii, am luptat in 
ultimii 500 de ani. Am luptat pentru crestinism in Evul Mediu si in Evul Mediu modern. si 
am luptat pentru democratia crestina in secolul XX si continuam sa luptam pana in 
prezent. Suntem o natiune de 15 milioane de locuitori, in inima Europei, cu o limba unica.

Papa Francisc mi-a spus odata ca maghiara este limba oficiala in Rai, pentru ca 
dureaza o eternitate sa o inveti. Este doar o usoara exagerare.
Probabil ca ceea ce v-am spus mai sus este suficient sa stiti despre Ungaria. in ceea ce 
ma priveste, ar trebui sa stiti ca sunt un luptator pentru libertate de moda veche. Sunt, de 
asemenea, cel mai longeviv prim-ministru in functie din Europa, singurul lider politic anti-
migratie de pe continentul nostru, tata a 5 copii si bunic a 5 nepoti. Un lider al unei tari 
care se afla zi de zi sub asediul liberalilor progresisti. Sunt multe lucruri la care un luptator 
pentru libertate din Europa Centrala, anticomunist, de moda veche, crescut sub regimul 
comunist, nu a indraznit niciodata sa viseze. Unul dintre acestea este sa tina un discurs la 
CPAC aici, in Statele Unite. in Tara Libertatii, unde Spiritul Libertatii straluceste mai 
puternic decat in orice alt loc de pe Pamant. Astazi, acest vis a devenit realitate! si 
niciodata nu voi putea fi suficient de recunoscator. Asadar, vreau sa le multumesc 
organizatorilor pentru ca m-au invitat, in special lui Matt Schlapp, si va multumesc tuturor 
pentru ca m-ati primit.
Cei mai distinsi conservatori din Statele Unite au dorit sa vorbesc la conferinta lor. Ma 
intrebam in ultimele doua sau trei saptamani ce vreti sa auziti de la mine? Vin dintr-o tara 
milenara, cu o istorie bogata, dar sa fim sinceri: Ungaria este departe de a fi o Superputere 



globala. Statele Unite sunt o Superputere Globala. Liderii dumneavoastra ar trebui sa tina 
un discurs de deschidere la conferintele noastre din Ungaria. Dar cred ca ati reusit sa 
derutati multa lume invitandu-ma pe mine. De exemplu, presa de stanga.

Pot deja sa vad titlurile de maine: „Omul forte al extremei drepte europene, rasist 
si antisemit, calul troian al lui Putin, tine un discurs la o conferinta 
conservatoare”. Dar nu vreau sa le dau nicio idee.
Ei stiu cel mai bine cum sa scrie Fake News. in schimb, va voi spune adevarul: in Ungaria 
am introdus o politica de toleranta zero in ceea ce priveste rasismul si antisemitismul, asa 
ca a ne acuza este fake news, iar cei care fac aceste afirmatii sunt pur si simplu niste 
idioti. Ei sunt corporatia industriala Fake News Corporation.
Probabil ca si ONG-urile progresiste sunt la fel de confuze. Ele sunt deja ocupate cu asa-
numitele „lucrari de cercetare” pentru a-i informa pe americani despre cum am distrus 
democratia maghiara. Conform cercetarilor lor, am reusit sa distrug democratia maghiara 
in 2011. si apoi, spun ei, am ruinat-o din nou in 2012. si apoi in 2013, si in 2014, si in 2015. 
si asa mai departe. in fiecare an si in fiecare an! Dar cum am reusit sa distrug ceva ce era 
deja ruinat? Pentru a raspunde la aceasta intrebare trebuie sa fii un liberal turbat.
in cele din urma, prin invitatia mea ati surprins si elita Partidului Democrat. Vreau sa fie 
clar: noi respectam guvernul Statelor Unite. Suntem oaspeti aici si trebuie sa ne 
comportam decent si cu actuala administratie. Dar exista si o alta fata a monedei, pe care 
nu o pot ignora. Administratia dumneavoastra a supus Europa si in special Bruxelles-ul la 
presiuni ideologice. Acest lucru nu este bun pentru noi. Este rau.
Administratia Obama a incercat sa ne forteze sa schimbam legea fundamentala a Ungariei 
si sa eliminam din ea valorile crestine si nationale. Ati inteles?

Principala putere a lumii libere a vrut sa ne forteze sa ne schimbam constitutia 
in conformitate cu un concept liberal globalist. Ce ciudat! Acest lucru ne-a luat 
prin surprindere si ne-a provocat multa durere. Dar am rezistat cu succes 
acestei incercari. De atunci, nu mai suntem favoritii democratilor americani.
Acestia nu au vrut ca eu sa fiu aici si au depus toate eforturile pentru a crea o prapastie 
intre noi. Ei ma urasc si ma calomniaza pe mine si tara mea, asa cum va urasc si va 
calomniaza pe dumneavoastra si America pe care o reprezentati. stim cu totii cum 
functioneaza acest lucru. Liberalii progresisti nu au vrut ca eu sa fiu aici pentru ca stiau ce 
va voi spune. Pentru ca eu sunt aici pentru a va spune ca ar trebui sa ne unim fortele. 
Pentru ca noi, ungurii, stim cum sa-i invingem pe dusmanii libertatii pe campul de lupta 
politic.
Dragi prieteni,
Noi, maghiarii, am invins comunismul, care ne-a fost impus de trupele si armele sovietice. 
A durat ceva timp. Am inceput lupta noastra in 1956 si am invins in 1990. Dar am reusit. 
Parintii nostri au tras primul foc de arma, iar noi, fiii lor, am castigat razboiul. stim pentru 
ce trebuie sa-i multumim lui Ronald Reagan. Dar comunistii sunt greu de invins. S-au 
ridicat din propria cenusa, s-au unit cu liberalii si s-au intors in toata lumea, mai puternici 
ca niciodata.

Daca cineva are indoieli ca liberalii progresisti si comunistii sunt acelasi lucru, 
intrebati-ne pe noi, ungurii. Am luptat impotriva amandurora si va pot spune: 
sunt la fel.
Asadar, a trebuit sa-i invingem din nou. si din 2010, continuam sa castigam, sa castigam 
si sa castigam. Ultima data cu sprijinul lui Donald Trump, pentru care suntem 



recunoscatori. Atat de multe victorii, incat ne scarpinam in cap. stiti, a castiga a devenit 
obiceiul nostru zilnic. Dar cunoastem vechea zicala: golurile marcate ieri nu castiga 
meciurile de azi. Am fost membru al parlamentului timp de 32 de ani, petrecand 16 ani in 
opozitie si 16 ani ca prim-ministru.

Am invatat ca „Un las nu castiga niciodata, iar un invingator nu renunta 
niciodata”. Acesta este secretul victoriilor noastre. Trebuie sa ramai alaturi de 
tara ta in vremuri bune si in vremuri grele.
Dragi prieteni,
Sunt aici pentru a va spune ca ar trebui sa ne impartasim experientele. Sunt aici pentru a 
va spune ca valorile noastre: natiunea, radacinile crestine si familia pot avea succes pe 
campul de lupta politic. Chiar si in zilele noastre, cand viata politica este guvernata de 
hegemonia liberala.

Sunt aici pentru a va spune cum am reusit sa facem ca aceste valori sa aiba 
succes si sa devina mainstream in Ungaria! Poate ca povestea noastra va poate 
ajuta sa pastrati America Mare!
Asadar, iata povestea noastra. Cheia povestii noastre de succes este ca, atunci cand 
luptam, dam cel putin 100 %. Spunem adevarul si reprezentam adevarul, chiar daca 
jumatate din lume ne ataca pentru asta. Nu poti castiga cu jumatate de inima. Fie dai tot ce 
ai mai bun si castigi, fie joci in siguranta si pierzi.
Asadar, in primul rand: trebuie sa avem incredere in invataturile noastre iudeo-crestine. 
Acestea ne ajuta sa decidem ce actiuni sunt corecte si ce actiuni sunt gresite. Daca 
credeti in Dumnezeu, credeti, de asemenea, ca noi, oamenii, am fost creati dupa chipul lui 
Dumnezeu. Prin urmare, trebuie sa fim suficient de curajosi pentru a aborda chiar si cele 
mai sensibile intrebari: migratia, politica de gen si ciocnirea civilizatiilor. Nu va faceti griji: 
un politician crestin nu poate fi rasist. Asadar, nu trebuie sa ezitam niciodata sa ne 
provocam puternic adversarii pe aceste teme. Fiti siguri: Valorile crestine ne protejeaza sa 
nu mergem prea departe. in plus, stim ca la sfarsitul vietii noastre va veni momentul in 
care toate actiunile noastre vor fi judecate. Asa ca nu poti face totul. Avem limite.

Asa cum spunea Clint Eastwood: „Un om trebuie sa-si cunoasca limitele”. Din 
pacate, stanga din politica nu cunoaste nicio limita.
si, prieteni, se intampla ca progresistii de astazi incearca sa separe din nou civilizatia 
occidentala de radacinile sale crestine. Ei trec o linie care nu ar trebui sa fie trecuta 
niciodata. Daca separati civilizatia occidentala de mostenirea sa iudeo-crestina, se 
intampla cele mai rele lucruri din istorie.
Sa fim sinceri: cele mai rele lucruri din istoria moderna au fost savarsite de oameni care 
urau crestinismul. Nu va fie teama sa va numiti dusmanii pe nume. Poti sa joci la sigur, 
dar ei nu vor arata niciodata mila.

Luati in considerare, de exemplu, pe George Soros, asa cum il numiti aici. in 
Ungaria, noi ii spunem: Gyuri bácsi, ceea ce inseamna unchiul Georgie. Cel 
mai bogat si unul dintre cei mai talentati maghiari de pe Pamant! Doar un sfat: 
Aveti grija cu maghiarii talentati!
il cunosc foarte bine pe George Soros. El este adversarul meu. El nu crede in nimic din 
ceea ce credem noi. si are o armata la dispozitia sa: bani, ONG-uri, universitati, institute 
de cercetare si jumatate din birocratia de la Bruxelles. Se foloseste de aceasta armata 
pentru a-si impune vointa asupra adversarilor sai, categorie in care ne aflam si noi, 
maghiarii. El crede ca valorile care ne sunt dragi tuturor au dus la ororile secolului XX. Dar 



cazul este exact invers. Valorile noastre ne salveaza de la repetarea greselilor istoriei.

Ororile nazismului si ale comunismului au avut loc pentru ca unele state 
occidentale din Europa continentala si-au abandonat valorile crestine. Iar 
progresistii de astazi planuiesc sa faca acelasi lucru.
Ei vor sa renunte la valorile occidentale si sa creeze o lume noua, o lume post-
occidentala. Cine ii va opri daca nu o facem noi?
Dragi prieteni,
Am invatat, de asemenea, ca, pentru a castiga, nu este suficient sa stii pentru ce lupti. 
Trebuie, de asemenea, sa stii cum ar trebui sa lupti. Raspunsul meu este: Jucati dupa 
propriile reguli! Dar cum faceti asta? Este la fel de simplu cum pare. Trebuie sa joci pentru 
a castiga. „Nu poti sa te astepti la victorie si sa planuiesti infrangerea”. Trebuie sa crezi ca 
esti mai bun decat sunt adversarii tai de stanga-liberali. si sa nu-ti pese de ce spun 
liberalii! Ei spun intotdeauna ca veti pierde. Ei spun ca nu se poate face acest lucru.
Trebuie doar sa le demonstrezi ca se inseala. Dar exista un lucru pe care l-am invatat. Nu 
putem lupta cu succes prin mijloace liberale pentru ca adversarii nostri folosesc institutii, 
concepte si limbaj liberale pentru a-si masca planurile marxiste si hegemoniste.

Prietenii mei, politica nu este suficienta – acest razboi este un razboi cultural. 
Trebuie sa ne revitalizam bisericile, familiile, universitatile si institutiile noastre 
comunitare.
Ungaria este o natiune veche, mandra, dar de marimea lui David, care sta singura 
impotriva Goliatului globalist Woke. Invitam la solidaritatea conservatorilor americani. Ei 
sunt in atac total, asa ca avem nevoie de o aparare totala. Trebuie sa fiti curajosi. Daca 
simtiti frica, aveti o treaba de facut. Singurul lucru pe care noi, maghiarii, vi-l putem arata 
este cum sa ripostam dupa propriile noastre reguli. Permiteti-mi sa va dau cateva exemple.
in ceea ce priveste migratia, doamnelor si domnilor, noi am fost primii din Europa care am 
spus nu migratiei ilegale si am oprit invazia de migranti ilegali. Credem ca oprirea 
imigratiei ilegale este necesara pentru a ne proteja natiunea. Noi, in Ungaria, am decis sa 
intrebam oamenii daca doresc sau nu migratia ilegala. Am organizat un referendum. 
Poporul maghiar a decis ca nu doreste migratia. Deci nu vor sa joace dupa regulile 
progresistilor. Ei au respins afirmatia falsa ca migrantii nu pot fi opriti si ne-au fortat pe 
noi, liderii, sa actionam. si am oprit migratia ilegala. Am construit efectiv acel zid! si a oprit 
migratia ilegala. Asa cum a spus Tucker Carlson, atunci cand ne-a vizitat: „Nu este un zid 
de inalta tehnologie, ci pazit de oameni care isi iubesc tara”. Iar sistemul de protectie a 
frontierelor functioneaza!

in timpul marii crize a migratiei din 2015, 400 de mii de migranti ilegali au venit 
la granitele noastre. Este de aproape trei ori mai mult decat a avut Genghis 
Khan cand a invadat Europa.
Dupa ce am construit zidul, am reusit sa reducem migratia ilegala la zero. Anul acesta, am 
suferit deja 160 de mii de incercari de trecere ilegala a frontierei. 160 de mii de tentative de 
trecere ilegala a frontierei. Asadar, noi, la granitele ungare, prindem fiecare migrant ilegal 
si il escortam inapoi de cealalta parte a granitei. Regula este simpla: puteti solicita azil la 
ambasadele noastre, dar daca incercati sa veniti ilegal in Ungaria, nu veti reusi niciodata! 
Chiar daca suntem presati nu doar de Sud, ci si de catre capetele de ou ale Uniunii 
Europene. Da, acesta este cazul, prieteni! Ei vor sa renuntam la politica noastra de 
migratie zero, pentru ca si ei stiu ca aceasta este batalia decisiva si finala a viitorului. Dar 
viitorul este cel mai important lucru pe care il putem oferi copiilor si nepotilor nostri. 



Asadar, in Ungaria nu ne vom preda niciodata!
Dragi prieteni,
Sa trecem la politica familiei, care este inima politicii noastre. Progresistii pretind peste tot 
in lume ca familiile nu trebuie protejate. in Europa, ei spun ca nu exista familie, pentru ca 
dragostea este dragoste si familia este familie. Daca nu poti defini familia, nimic nu este o 
familie. si ei spun ca familiile occidentale sunt locurile unde incepe opresiunea asa-
numitului patriarhat. Dar in cazul politicii familiale, in Ungaria am jucat din nou dupa 
propriile reguli.

stim ca familia este locul in care se transfera valorile parintilor catre urmatoarea 
generatie. Daca familiile traditionale dispar, nu exista nimic care sa poata salva 
Occidentul de la scufundare.
Prin urmare, anul trecut, in Ungaria am cheltuit peste 6 % din PIB pentru politica familiala. 
Toate subventiile sunt deja disponibile pentru familiile care urmeaza conceptiei. Familiile 
beneficiaza automat de scutiri de impozite, statul preia imprumuturile studentesti dupa al 
treilea copil. Femeile sunt scutite de plata impozitului pe venitul personal pe viata dupa 
nasterea celui de-al patrulea copil. si ne luptam pentru a extinde aceeasi politica de 
impozitare zero pentru mamele cu trei copii.

Asadar, daca nu sunteti casatoriti inca, ar trebui sa va gasiti imediat o sotie 
maghiara!
in ultimii 10 ani, doamnelor si domnilor, numarul casatoriilor s-a dublat, iar numarul de 
avorturi s-a injumatatit in Ungaria. Nu este un inceput rau.
Dragi prieteni,
in Ungaria a trebuit sa construim nu doar un zid fizic la granitele noastre si un zid 
financiar in jurul familiilor noastre, ci si un zid legal in jurul copiilor nostri pentru a-i 
proteja de ideologia de gen care ii vizeaza. Sa fim clari. Ei cred ca parintii ar trebui sa 
urmeze modul progresist de a fi parinti. Daca acestia refuza sa faca acest lucru, ar trebui 
sa fie fortati de stat. Noi, maghiarii, cunoastem acest vechi truc comunist si il respingem! 
Poporul maghiar a respins din nou la referendum programele de orientare sexuala in scoli 
fara acordul parintilor. Niciodata in lunga istorie a Ungariei nu a mai existat un referendum 
in care o majoritate atat de mare de oameni sa spuna „nu” la teoriilor gender sau la orice 
altceva!
in prezent, Constitutia maghiara protejeaza familiile si copiii. Permiteti-mi sa citez cateva 
fraze din Legea noastra fundamentala. Constitutia noastra spune: „Familia si natiunea 
constituie cadrul principal al convietuirii noastre.” „Institutiile statului maghiar sunt obligate 
sa protejeze cultura crestina a Ungariei.” „Ungaria trebuie sa protejeze institutia casatoriei 
ca uniune intre un barbat si o femeie.” „Legaturile familiale se bazeaza pe casatorie sau pe 
relatia dintre parinti si copii.” in concluzie: mama este femeie, tatal este barbat si lasati-ne 
copiii in pace. Punct si de la capat! Sfarsitul discutiei!
Dragi prieteni,
Un alt factor al succesului nostru este faptul ca guvernul meu este devotat Legii si Ordinii 
fara compromisuri.

Am decis ca nu avem nevoie de mai multe genuri; avem nevoie de mai multi 
padurari. Mai putini travestiti si mai multi Chuck Norris.
Noi credem ca nu exista libertate fara ordine. Daca nu exista ordine, apare haosul. in 
Ungaria, agentiile de aplicare a legii nu sunt dusmanii oamenilor. Ele sunt gardienii 
libertatii. Prin urmare, legea nu ar trebui sa protejeze infractorii, ci sa protejeze victimele si 



pe cei care apara legea. Politia ar trebui sa fie bine respectata. Asadar, Ungaria este cea 
mai sigura tara din Europa. De fapt, Budapesta se numara printre putinele capitale 
europene in care te poti plimba in siguranta chiar si pe timp de noapte. in Ungaria veti auzi 
doar: „mai multe fonduri pentru politie!”
si, in final, cateva remarci privind fiscalitatea, dragi prieteni,

Progresistii vor intotdeauna banii vostri: le plac taxele mai mari. Noi credem ca 
oamenii ar trebui sa aiba banii in propriile maini.
in acest scop, am introdus un impozit forfetar pe venitul personal, care este in prezent de 
15%. in doar 10 ani, am redus impozitul cu 10%, ceea ce a reprezentat cea mai mare 
reducere de taxe din Europa. Avem cel mai mic impozit pe profit din Europa, care este de 
9%. Cu acest impozit pe profit redus, anul trecut am avut o rata a investitiilor de 27%, care 
a fost printre cele mai bune din Europa. Recent, am fost din nou sub tirul criticilor cand ne-
am opus initiativei privind impozitul minim global. Toate tarile europene au capitulat. 
Ungaria este ultimul om in picioare.
Dar imperiul riposteaza intotdeauna.

Actuala administratie americana a decis sa rezilieze tratatul fiscal dintre Ungaria 
si Statele Unite. Care a fost, probabil, cel mai bun acord fiscal negociat 
vreodata. A fost bun pentru investitorii americani. in Ungaria activeaza 1.700 de 
companii americane. Cred ca a fost, intr-adevar, razbunarea stangii. Pentru ca 
Trezoreria americana a uitat cumva ca are un tratat foarte asemanator cu Rusia. 
Dar nu si cu Ungaria. Ciudat, nu-i asa?
Doamnelor si domnilor,
in sfarsit, trebuie sa vorbim despre razboi. Ucraina este vecinul nostru. Suntem pe deplin 
solidari cu ei.

Atacul Rusiei impotriva Ucrainei a fortat aproape 1 milion de refugiati sa se 
refugieze in Ungaria pana in prezent. in prezent, mai mult de 10 mii de refugiati 
in fiecare zi. Majoritatea acestor refugiati se aventureaza mai departe in Europa, 
dar un milion de oameni care intra intr-o tara de 10 milioane este mult.
in opinia mea, strategia liderilor globalisti escaladeaza si prelungeste razboiul si scade 
sansele de pace. Fara discutii americano-ruse, nu va exista niciodata pace in Ucraina. Tot 
mai multi oameni vor muri si vor suferi, iar economiile noastre vor ajunge in pragul 
colapsului. Nu va pot spune ce sa faceti; este decizia dumneavoastra suverana.

Va pot spune insa un lucru: doar liderii puternici sunt capabili sa faca pace. Noi, 
cei din vecinatatea Ucrainei, avem nevoie disperata de lideri puternici, care sunt 
capabili sa negocieze un acord de pace. Mayday, mayday! Va rugam sa ne 
ajutati! Avem nevoie de o America puternica, cu un lider puternic.
Dragi prieteni,



Cred ca v-am provocat destul de mult. Asa ca, inainte ca Matt Schlapp sa-mi ia microfonul, 
haideti sa ajungem la o concluzie. Lumea are mai multe natiuni mari, dar niciuna cu 
puterea si influenta Statelor Unite. La bine si la rau, lumea se uita la voi pentru viitor. Iar 
viitorul Occidentului este pus sub semnul intrebarii. Noi, cei din Occident, nu ne-am mai 
confruntat cu o criza ca aceasta de mult timp. Razboaiele ideologice ale secolului XX – 
impotriva puterilor totalitare ale Germaniei naziste si ale Uniunii Sovietice – au fost teribile, 
dar Occidentul democratic s-a mobilizat si le-a invins pe amandoua. Acum, Occidentul se 
afla in razboi cu el insusi.

Am vazut ce viitor are de oferit clasa conducatoare globalista. Dar noi avem in 
minte un viitor diferit. Globalistii pot merge cu totii in Iad; eu am venit in Texas!
Asadar, trebuie sa ne asumam lupta. Victoria nu va fi gasita niciodata luand calea celei 
mai mici rezistente. Trebuie sa luam inapoi institutiile de la Washington si de la Bruxelles. 
Trebuie sa ne gasim prieteni si aliati unii in altii. Trebuie sa ne coordonam miscarea 
trupelor noastre, pentru ca ne confruntam cu aceeasi provocare. Anul acesta aveti alegeri 
la jumatatea mandatului. Apoi alegeri prezidentiale si legislative in 2024. si vom avea 
alegeri in Parlamentul European in acelasi an. Aceste doua locatii vor defini cele doua 
fronturi in batalia care se duce pentru civilizatia occidentala. Astazi nu detinem niciunul 
dintre ele. Cu toate acestea, avem nevoie de ambele. Avem doi ani la dispozitie pentru a 
ne pregati. Trebuie sa va spun ca nu va fi usor.

Dar nu va fie teama; credeti doar in invatatura Sfantului Ioan Paul, papa 
polonez: „Nu exista dusman pe care Hristos nu l-a invins deja”. Asa ca haideti sa 
mergem si sa o facem!
Dumnezeu sa binecuvanteze Texasul! Dumnezeu sa binecuvanteze prietenia noastra! Mult 
noroc si la revedere!”.
Inpolitics
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